
Referat FAU-møte Toftøy skule   

Tirsdag 29. april, 2025, kl. 19.00 – 20.00   

Sted: Personalrommet på Toftøy skule  

Tilstede: Wilhelm, Anne, Elisabeth, Marianne, Herborg Kari, Anita, Siv Helen, Tom 
Erik, Stine, Victoria, Toini, Tone Linda, Marit. 

 

Agenda  
23.25 Godkjenning av innkalling og referat  

Vedtak: Referatet fra møtet 30. januar 2025 og innkalling til kveldens møte blir 
godkjent.   

  

24.25 Info fra rektor/avdelingsleder 

Gamleskolen er stengt etter tilsyn. Skolen blir ikke helseverngodkjent på grunn av 
gamleskolen. For høye verdier av radon. Kjøkken (SFO) og sløyd er flyttet til det nye 
bygget slik at undervisning blir ivaretatt. Har for øyeblikket ikke gymsal. Rektor er i 
dialog med Eiendom/kommunen. Elisabeth har involvert elevrådet i prosessen og 
informert om det som skjer. Det skal bli tatt asbest-prøver, men rektor tror ikke de vil 
gjøre funn av det (på grunn av byggeåret, 1986, som var etter at det ble forbudt å 
bruke asbest). Internkontroll er OK. Det nye bygget er godkjent og har ingen 
mangler. 

EL-sparkesykkeloppblomstring blant de eldste elevene i 6. og 7.klasse. Foreldre må 
være klar over at det er de som er ansvarlige når de sender barna med 
el-sparkesykler. Appen som hører til kan brukes til å låse opp tilfeldig sykkel. De 
ansatte er redd for ulykker og at de kan bli ødelagt når de står utenfor skolen. 
Syklene skal ikke brukes når skole/SFO er åpen. Det er forbud mot det på 
skoleplassen.  

Skolen har brukt mye tid på å få godkjenning fra begge foreldre i Vigilo med tanke på 
fotograferingssamtykke. Det blir fotografering neste uke. 

Ordføreren var på besøk og inspiserte uteområdet for en tid tilbake, skolen er 
kommet på en liste, men vet ikke noe om det blir bevilget penger til uteområdet 
enda. 

Ingen nedbemanning på Toftøy skole.  

Det har vært 5 grupper med studenter, i 2 omganger, gjennom skoleåret. Det er 
positivt for skolen, både for voksne og barn.  



Miljøet er OK, Elisabeth tar en runde på det. De voksne er på hele tiden. Rektor 
ønsker at foreldre gir beskjed hvis barna opplever negative ting.  

Vedtak: FAU tar informasjonen til orientering 

  

25.25 Årshjul  

Vi ser kjapt gjennom årshjulet og ser hvilke aktiviteter som nærmer seg, og gjør 
eventuelle justeringer. Forslag om å fordele aktivitetene i årshjulet mer utover 
klassene, slik at 7.klasse ikke blir sittende med alt. Hvordan skal det gjøres? Hvert 
trinn har et ansvarsområde? Vi tar det opp på neste møte. Folk kan høre litt rundt 
hvordan det gjøres på andre skoler. Hvordan kan vi avlaste 7.klasseforeldrene? 
Forslag om at alle pengene skal gå til FAU, og at FAU deler ut det nødvendige.  

Vedtak:  Marianne ser på årshjul og plasserer oppgaver. 

  

26.25 Skoleskogen  

Info om frisbeegolfbane, vedlikehold av gapahuk og annet. Wilhelm og Anne har 
begynt på plattformene i skogen. Søke støtte fra Montér? Marianne har fått tips og 
kan følge opp med å snakke med vedkommende. Bouncebackbirdie har vært på 
befaring og kommet med råd om banen. Kan elevene hjelpe til å bære grus? 
Elisabeth er positiv.  

Vedtak: FAU-leder delegerer. 

 

27.25 Skolefotografering 

Informasjon om ny ordning. I år blir det på våren, fra neste skoleår blir det 
høstfotografering.  

Vedtak: FAU tar informasjonen til orientering. 

 

28.25 Ymse  

- Toftøy nærmiljøutvalg har etablert natteravn-gruppe på Toftøy. De har oppstart i 
disse dager. Folk må melde seg hvis de ønsker å være med. Det er en gruppe på 
Facebook som man kan melde seg inn i. 

- Krinsgrenser, vil det bli satt opp buss for de som kommer fra Misje/Turøy? Vedtaket 
er satt på vent. Hvis det blir vedtatt så blir det satt opp buss.   

- Er alt i rute til 17. mai? Ja, det går fint! Alt er på stell. 



- Inkludering og mobbing? Hva gjør skolen med det? Det er meldt inn fra foreldre at 
det er noe som tenkes på. 

Vedtak: FAU tar innspillene videre.  

Neste møte: tirsdag 17.juni kl.19. 

 


